
Framställan från styrelsen till årsstämman 2018 

 

Bakgrund 

Avtalet med vår nuvarande kommunikationsoperatör Netatonce om de kollektiva tjänsterna 

för internet, TV och telefoni tecknades sommaren 2014 och är skrivet på 5 år. Vi behöver nu 

ta ställning till om vi vill fortsätta vårt samarbete med Netatonce eller göra en förnyad 

upphandling och eventuellt operatörsbyte. Uppsägningstiden för vårt nuvarande avtal är 1 år 

men vi har möjligheten att begära en förlängning på två år och sedan upphandla eller teckna 

nytt avtal.  

Utbudet av kommunikationsoperatörer är begränsat och marknaden domineras nu av Telia. 

Ett byte av operatör är en tämligen vanskligt och komplicerad process eftersom all teknisk 

utrustning så väl hos kunder som i nodhusen måste bytas, och nya fiberkapacitet för 

leverans måste beställas med lång framförhållning. 

Styrelsen kommer nu utvärdera den nuvarande driften, vilka villkor och möjligheter 

marknaden erbjuder och vi tar då gärna emot synpunkter från medlemmarna i denna 

grannlaga fråga. 

Då styrelsen behöver ett formellt mandat från medlemmarna att arbeta med frågan gör vi 

nu följande framställan till årstämman 2 juni 2018: 

Framställan från styrelsen att behandlas under punkt 16 i föredragningslistan: 

Styrelsen för Resö Fiber anhåller om mötets medgivande att upphandla och teckna avtal 

med lämplig kommunikationsoperatör för kommande avtalsperiod med start 2019. 

Processen ska ske transparant och med möjlighet till inflytande från medlemmarna. 

 

  

 

 


